
Referat Bestyrelsesmøde 13.09.23 

1. Velkomst  
Afbud fra Per, Anders, Christian og Dan. 

2. Godkendelse af referat fra bestyrelsesmødet den 15.06.23’ 
Referatet godkendt 

3. Igangværende projekter: 
a. NT1 – Georg fremlægger. 

Vi afventer tilbud fra SJ, men er nået til enighed om at gennemføre 
ombygningen med hul i enden, så der kan køres paller med duer 
derned. Derunder er vi enige om ny brønd og ny dør. 
 
Der købes ligeledes ny dør til OL graven. 
 
Der købes nyt hus til skeet/OL banen. 
 

b. Sporting Bane 2 
Alt, solceller, batterier er klar til maskinerne. 
Støtteben og næstehjul. 
 

4. Afsluttede projekter: 
a. Midterhus – Georg fremlægger 

Huset er afsluttet. Fakturer er betalt. Georg har udarbejdet en aldeles 
god rapport der kan afslutte dokumentationen af genopbygningen 
overfor Kommunen. 
Georg udarbejder skodder til duehullerne. 
 

5. Udlån af bane (Lotte) 
Der aftales møde i med ordensudvalget i uge 38 
 

6.  Hvad sker der i klubben?   

Vedligeholdelse (materiale- og vedligeholds udvalg) 

i. Våben – Der er generelt dårlig vedligeholdelse af vores våben. Vi 
har pt. 7 våben der skal ses på. 
Vores våben er i den dårlig beskaffenhed. De bliver ikke 
behandlet godt og mangler almindelig vedligehold. Vores våben 



mangler ofte simpel vedligehold, således de ruster ved baskylen, 
nu trænger der også rust ud af løbene gennem bruneringen. 
 
Sikem får helt styr på stand og fejl sammen med Jørgen Smidth. 
Vores Baikal foræres til til SJ efter endt projekt på Nt1 

 

ii. Jan – maskiner 
Jan udtrykker, at der til tider er dårlig kommunikation tilbage til 
ham, når nogle har lavet noget ved maskinerne på anlægget. 
Ligeledes kan det være en udfordring at følge med med 
reservedele, når der ikke kommer tilbagemelding om udført 
arbejde. 
Maskinen på bane 1 var ikke god til Landskampen. Der er bestil 
ny plade til maskinen. Maskinen er en af vores anlægs ældste. Vi 
har en brugt i kikkerten. Men vi afventer situationen. 
 
Øvebanen (bane 11) ved bagduerne opfordres til brug igen. 
Jagttegnslærerne og vores egne instruktører opfordres til brug af 
denne ved instruktion.  
 
Husene ved A og N på Sporting 1 og G på sporting 2 er ødelagt og 
skal renoveres.  
Allan og Mads tænker over muligheder der kan anvendes. 
 
Der er kommet nye reservedele til maskinerne.  
 

iii. Plæneklipperne har kørt dårlig i år. Der har været mange 
udfordringer med maskinerne.  
Jan vil gerne sige tak for tre år med ansvar for plæneklipperne. 
Der skal en anden på opgaven fra næste sæson. 
Der er dialog med firmaet ang. maskinerne. 
  

b. Køkken (køkkenudvalg) 
i. Jan fremlægger 

Rikke og Pia har taget en masse vagter, og derved aflaster Jan i 
køkkenet. Jan henter stadig øl og har kontakten til AB, ellers er 



Rikke ved at tage over. Bestyrelsen ønsker at Rikke tager mere 
ansvar. 
Dækningsgraden i køkkenet er steget med 20% i Jans tid som 
køkkenleder, hvilket må siges at være en succes.  
Der skal måske tænkes en 3 person ind over køkkenet over tid. 
 
Det nye køleskab til sodavand bliver indkøbt. 
 
Der skal være fokus med vores duekorts status (1, 2, 3 og 4) 
 
Der bestilles nye kort, da vores medlemstal ikke har været højere 
end det er ny og samtidig oplever vi slid på allerede udleverede 
kort. 
 

c. Banevagter (banevagtsudvalg) 
Banevagter med Peter Eggert som banevagtsansvarlig, holder møde 
ultimo sept med blandt andet våben og nyt sheetskema på 
dagsordenen. 
 

d. Stævner og talent (sportsudvalg) 
i. Træning – sporting (punkt udsat) 

 
ii. Erik Fremlægger af regnskab – Landskampen 

Det er et aldeles flot overskud efter Landskampen, der er lagt 
stort arbejde før under og efter weekenden, men arbejdet 
lønnede sig. 
 

e. Sponsorer (Sponsorudvalg) (punkt udsat) 
 

f. It og administration (administrationsudvalg) (punkt udsat) 

 
g. Økonomi (kasserer)  

i. Erik fremlægger – Vi har en sund økonomi. 
7. Patroner 

a. Lotte fremlægger 



Vi har fået en god aftale med Land og Fritid med Mike Hammer 
patroner. Vi har indkøbt en palle (96 kasser) til levering i uge 38 som et 
forsøg.  
Vi har lidt skepsis på om vi tør at gå fra Østjysk, da Land og Fritid 
tidligere pludselig stoppede med at kunne levere til skydeklubber. Der 
har aldrig været mangel på levering fra Østjysk. 
 

8. Klubstævne – status 
Da vi ikke umiddelbart kan tilbagebetale de personer der har indbetalt for 
Sommerfesten, har Erik udarbejdet bilag, så de personer det drejer sig om, 
kan få pengene fra kassen i cafeteriet. 
 
 

9. evt.  


